
Zápisnica zo stretnutia zástupcov Rady rodičov 

zo dňa 26.9.2022 

 

1) Pani riaditeľka informovala o schválení Školského vzdelávacieho programu (zverejnený 

na webovom sídle školy).  

Bola pridaná jedna hodina navyše „Sociálne zručnosti“, ktorá sa bude zameriavať najmä 

na rozvoj kolektívu a zlepšenie komunikácie – tejto hodiny sa budú zúčastňovať aj 

odborníci, napr. školská psychologička a ďalší. 

 

Predmet Logika a stratégie – prínos v umiestnení na rôznych olympiádach. 

V druhom a v štvrtom ročníku ide o licencovaný program Accelium forum – učitelia sú 

pravidelne školení, majú koordinátora, vyvrcholením je olympiáda. (bližšie info sú na web 

sídle www.accelium.sk ) 

 

Druhý stupeň má lektora na angličtinu (1x do týždňa), pričom výučba je naviazaná na 

ostatnú výučbu jazyka. Lektora zabezpečuje International House Bratislava. 

 

V prvom ročníku boli nasadení asistenti. V každej triede je 25 žiakov. Angličtina je 

v prvom ročníku vyučovaná z vlastných materiálov, ktoré boli tento rok doplnené 

o zvukové nahrávky (prostredníctvom QR kódov). 

 

2) V škole je tento rok viacero nových učiteľov – aj jazykárov. Škola však hľadá telocvikárku 

– mužov telocvikárov je dostatok. V prípade, ak by niekto z rodičov vedel osloviť nejakú 

telocvikárku, bude pani riaditeľka rada. 

 

3) Škola bude pre tretiakov organizovať Školu v prírode – lokalita: Hlboké (Prievidza) 

termín: 22.-26.5.2022 (minulý rok sa doplácalo 100,- Eur na žiaka, tento rok nevedia 

koľko to vyjde). V tomto roku to bude bez plaveckého výcviku, nakoľko tieto deti 

absolvujú v Bory Mall – viď nasledujúci bod. 

 

4) Škola sa zapojila do výzvy v rámci ktorej absolvuje celý prvý stupeň plavecký výcvik 

v Bory Mall a to v termínoch od 10.10 do 11.11.2022, pričom začínajú štvrtáci, nasledujú 

tretiaci, druháci a prváci. Rodičia budú uhrádzať iba MHD. Výcvik bude prebiehať počas 

vyučovania. 

 

5) Deti budú robiť testy pohybových zručností. 

 

6) Lyžiarsky výcvik pre 7-9 ročník (156 detí) by mali deti absolvovať v termíne 5-10.3.2023 

blízko Tatranskej Lomnice. Avšak s ohľadom na skutočnosť, že stúpli ceny za pohonné 

hmoty, ako aj za vleky , je otázne, či bude možné výcvik zrealizovať resp. aká bude cena 

doplatku. 

 

7) Pani riaditeľka informovala o krúžkoch, ktoré ponúka škola resp. ktoré sú na škole 

dostupné aj prostredníctvom iných subjektov. (Cambridge angličtina, krúžky v škole, 

atletika a pod.) 

http://www.accelium.sk/


 

8) Ďalej pani riaditeľka informovala o úprave harmonogramu stravovania – vedenie sa snaží 

robiť maximum, aby sa všetky deti mohli najesť čo najskôr a zároveň, aby neboli žiadne 

prestoje a deťom nevychladlo jedlo. Obed sa nosí 3x – tak aby mali všetky deti teplé 

jedlo. Druhý stupeň už má možnosť (od 19.9) zjesť obed v klubovni (počet miest: 25). 

Škola chce vytvoriť dočasné riešenie stravovania (kým nebude opäť funkčná jedáleň), 

dočasná jedáleň by mala byť vytvorená v priestoroch školy do konca Decembra 2022. 

Deti by sa teda nemuseli premiestňovať a počet miest by sa výrazne zvýšil oproti 

súčasnému stavu. 

 

9) V škole sa už rozbehla aj mliečna desiata – automat bol vyčistený a vydezinfikovaný. 

 

10) V škole sa už urobila nová elektrorozvodňa, nové el. rozvody, vzduchotechnika, vymenili 

sa hydranty na prízemí a prvom poschodí. Na druhom poschodí budú hydranty 

vymenené v čase, keď sa budú osádzať aj v nadstavenej časti školy. Kúrenie je už naplno 

spustené. 

 

11) Pri rekonštrukcii školy muselo dôjsť k zmene postupu oproti pôvodnému plánu, nakoľko 

technická dokumentácia nesedela so skutočným stavom stavby. Nebolo možné osadiť 

nosné stĺpy, preto bolo potrebné dať dole strechu. Nakoľko je stavba financovaná cez 

eurofondy, trvalo dlhší čas, kým došlo k schváleniu zmien. 

 

12) Normatív je 1998,- Eur/dieťa. Platy boli navýšené o 3%. Jednorázová odmena vo výške 

500,- Eur o ktorej rozhodla vláda nemohla byť vyplatená učiteľom nakoľko škola na to 

nemá finančné prostriedky (od štátu ešte neprišli), škola ich vyplatila iba tým učiteľom, 

ktorý odišli zo školy. 

 

13) Zvýšili sa náklady na energie (elektrina stúpla o 2000,- Eur/mesiac), avšak prevádzkový 

normatív nebol navýšený – mnoho vecí sa preto financuje z Občianskeho združenia (2% 

resp. 3%). Škola ešte stále dlhuje platbu za teplo (jeden mesiac). Z Občianskeho združenia 

sa realizujú aj krúžky.  

 

14) Pani riaditeľka priniesla k nahliadnutiu účtovníctvo za rok 2021 a 2022. 

 

15) Pani riaditeľka deklarovala snahu zachovať prezenčné vyučovanie. Je možné, že v čase 

osádzania strechy (z dôvodu zvýšeného hluku) budú deti musieť byť mimo školy – preto 

pôjdu pravdepodobne do múzea a pod. Toto sa však bude týkať iba horných tried. 

 

16) V novembri by mali byť dodané okná, do Vianoc by mala byť strecha uzavretá. 

 

17) Škola poskytla možnosť prihlásiť sa žiakom na druhý jazyk (nemčina, ruština). Otvorila 

sa jedna skupina ruštiny a 2 skupiny nemčiny. 

 

 

Zapísala: JUDr. Petra Žitňanská 


